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Шеф радикала Војислав Шешељ уочи 20. годишњице геноцидне акције "Олуја" каже да
су Срби у историјској утакмици са Хрватима одиграли само прво полувреме, а да ће до
краја "меча" сасвим сигурно ослободити Републику Српску Крајину! У разговору са
новинарима Информера, вођеном у његовој породичној кући у Батајници, лидер СРС
каже да греше сви они који мисле да су Срби заувек протерани из Книна, Бенковца,
Глине...

  

- Ово је само прелазна фаза у односима Србије и Хрватске, коју ће променити наши
синови и унуци. Не смемо заборавити РСК и злочине који су се тамо десили. Никада се
не смемо одрећи српске земље. Никада и нипошто.

  

  

Али како мислите да повратите РСК? То се данас чини потпуно немогуће...

  

- Не питајте ме како, то не могу знати унапред. Али сигурно знам да не смемо да
одустајемо. Ствари се мењају, ко зна какве ће у свету прилике бити за 10, 50 или 100
година. Ко зна какви ће односи у Европи бити у наредним деценијама. Треба бити
стрпљив и паметан, пре свега...

  

Чекајте мало, РСК би се сада можда могла вратити само нападом на Хрватску, а та
земља је сада чланица НАТО-а...

  

- Ама, неће Србија да нападне чланицу ЕУ или НАТО, то би било сулудо, нико то не
предлаже... Само кажем да ми Срби не смемо заборавити шта је наше. И док се не
стекну услови, треба водити мудру политику. Не треба да идемо у ЕУ, они хоће да нам
узму све, и црно испод нокта. Решење је да се потпуно окренемо Русији...
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Можемо ми да се окрећемо коме хоћемо, али чињеница је да су Срби војно изгубили
Крајину...

  

- Треба бити поштен па рећи да је РСК жртвована по договору из Београда, чак уз
пасивну подршку Републике Српске! Милошевић је имао договор са Холбруком да се
дозволи "пацификација Крајине", а да заузврат Американци не дирају Косово и да Срби
добију половину БиХ. Истина, у тим договорима нико није помињао протеривање стотина
хиљада Срба и убијање хиљаде цивила. Милошевић је изигран, а са њим и читав српски
народ.

  

Тврдите да је Београд помогао "Олују"?

  

- Тврдим да је систематски све било испланирано. Знате, када су Купрес, Динара и
Грахово готово без борбе били предати Хрватима, нико прстом није мрднуо. А Грахово
има такав положај да је камењем могло да се одбрани. Бањалучки корпус маја 1995. није
испалио ниједан метак током акције "Бљесак"... Све то је претходило етничком чишћењу
у "Олуји" и све је то био део шире стратегије.

  

Где је вас затекла вест о "Олуји"?

  

- Два дана раније сам изашао из затвора у Гњилану, где сам издржавао казну због
одржавања забрањеног митинга СРС. Био сам у Београду кад је почела "Олуја" и
искрено, био сам затечен брзином којом се све издешавало. Нисмо стигли да
организујемо ни помоћ ни људе... Међутим, месецима раније сам упозоравао да ће се то
десити. Још у јануару 1995. јавно сам рекао да Милошевић и Туђман договарају
"пацификацију РСК".

  

Прошло је 20 година, да ли су данас могући нормални односи Срба и Хрвата?

  

- Не! Хрвати се према Србима понашају као чопор, кад год су у већини. Они имају државу
једино као усташку творевину, прво под Павелићем, а онда под Туђманом. Павелић је
спроводио политику трећину Срба побити, трећину протерати, а остале покатоличити.
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Туђман је то у великој мери довршио. На другој страни, Срби нису преплављени
мржњом, јер националну свест развијају већ 1.500 година...

  

Тому мрзим, Вучића не

  

Шта мислите о Вучићу као човеку, а шта као политичару?

  

- Замерају ми што Вучића не нападам оштро као Николића. и то је тачно. У Тому сам имао
бескрајно поверење и он ме је издао, зато га мрзим из дна душе. Знам да је то грешно,
али ја, знате, нисам идеалан хришћанин... Томислав је био скроман и поштен, а разболео
се од неизлечиве болести похлепе. Та је болест гора од рака! Свуда око Томе су афере -
од лажне дипломе, лоповлука око Фондације Драгице Николић... Он као да се кућама и
аутомобилима труди да докаже свима колики је лопов. Чак гради и цркву покајницу,
мислећи да се Бог може подмитити.

  

  

Питали смо вас за Вучића.

  

- Киван сам на њега што је напустио идеологију СРС и имам жељу што пре да га срушим
с власти. Греши са прозападним ставом, а свестан је да му Енглези раде о глави. У
медијској манипулацији нема му равног. Проблем је што нема људе око себе, министар је
у свим министарствима... Али, објективно, он је радан и вредан, њему није циљ лично
богаћење. Чак и за онај стан на Новом Београду који је 1999. добио од државе он није
хтео да поднесе захтев, то сам ја тада урадио за њега.

  

Одлично се осећам
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Осећате ли се боље сада?

  

- Пренесите нацији да сам здравији од Томе! Добро се осећам, примам терапију, радим,
идем у странку колико могу. И немојте више, молим вас, да причамо о мојој болести!

  

Шта радите у слободно време?

  

- Лекари су ми забранили да излазим кад је температура преко 30 степени. Тада сам код
куће, читам, гледам ТВ. Ујутро пре 10 и по подне после 17 сати мало се сунчам и понекад
запливам.

  

Хоћете ли се враћати у Хаг?

  

- Много пута сам рекао да се добровољно нећу предати. Ако хоће, нека ме носе на
рукама. Влада Србије је тражила од Хашког трибунала да сва преписка буде у строгој
тајности, тако да се то крије чак и од мене.

  

Шта очекујете од наредних избора?

  

- Прижељкујем да освојимо 50 одсто, али то ће бити тешко. Међутим, наша
истраживања, која нису фингирана, показују да СРС има рејтинг од 20 одсто.

  

Можете ли да се кладите да ћете толико освојити на наредим покрајинским
изборима?

  

- Могу! Даћу вам целу своју инвалидску пензију ако освојимо мање.
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Ви сте пензионер?! Од када?

  

- Од 2012, када ми је оперисано срце. Пензионисан сам док сам био у Хагу.

  

Колика вам је пензија?

  

- Доскоро је била 50.000, али ми је Вучић смањио на 45.000 динара.

  

Оптужују вас да "чистите" странку од непожељних кадрова, а да постављате
синове за функционере?

  

- То није тачно. Мој син Никола победио је на изборима за председника Општинског
одбора Нови Београд, а Александар у Земуну. Конгрес СРС био је у мају, неки стари
функционери су остали, а дошли су и неки нови. Има чак и оних који ми нису никакав
род... Шалим се, нема ту заиста никаквог непотизма јер СРС није нигде на власти.

  

(Информер)
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